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W odpowiedzi na interpelację, która wpłynęła do Urzędu Gminy Łomża dnia 5 lutego 
2019 r. uprzejmie informuję, że w miarę możliwych środków, wszelkie braki oświetlenia 
ulicznego będą uzupełniane systematycznie. Z uwagi na fakt, że ulica Lipowa jest drogą 
krajową, przed montażem oświetlenia niezbędne są wykonanie projektu budowlanego, 
uzgodnienia z GDDKiA oraz uzyskanie pozwolenia na budowę. Przedsięwzięcie to musi zostać 
wpisane do planu inwestycyjnego zatwierdzonego uchwałą Rady Gminy Łomża. 


